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SCHOTEN/ANTWERPEN
‘We stellen vast dat het ontwar
ren van de Antwerpse mobili
teitsknoop het belangrijkste
twistpunt is in de coalitiebe
sprekingen voor de stad’, zegt
Jef Rombouts, voorzitter van
Red de Voorkempen.

‘In alle voorstellen wordt het
verkeer deels naar de noord
oostelijke rand van de stad ge
duwd via het Meccanotracé,
A102 enz. Er zijn zelfs partijen
die pleiten voor de onmiddellij
ke aanleg van de A102 van Eke
ren naar Wommelgem, door
Merksem, Schoten, Deurne en
Wijnegem. Niemand vraagt
zich echter af wat de bewoners
van de rand daar zelf van vin
den.’

Jef Rombouts frist het geheu
gen van de onderhandelaars op.
‘Er loopt momenteel een mili
eueffectenrapport omtrent de
Oosterweelverbinding. Ieder
een heeft de kans gekregen om
voorstellen en suggesties te

doen. Die wettelijke procedure
moet volledig worden doorlo
pen.’

Het Masterplan 2020 bepaalt
volgens Red de Voorkempen
dat er slechts sprake kan zijn
van de aanleg van de A102
‘wanneer alle andere opties uit
geput zijn’. ‘De A102 nu al aan
leggen, lost de huidige filepro
blemen aan de Kennedytunnel
en tussen Berchem en Borger
hout op de R1 niet op en is dus
zinloos.’

Gouverneur Cathy Berx kreeg
de opdracht van de Vlaamse re
gering om de mobiliteitsknoop
te ontwarren. ‘Veel resultaten
zijn er nog niet en de gouver
neur zou maar beter snel op
nieuw in actie schieten om als
nog een consensus omtrent het
Masterplan 2020 (Poort Oost)
te bewerkstelligen. Dat ver
wachten ook de tientallen bur
gers en verenigingen die al vele
uren tijd en werk hebben inge

stoken in het formuleren van
voorstellen, bemerkingen en
suggesties’, vindt Jef Rom
bouts.

Geboorde tunnels

Indien de overheid een tracé
zou kiezen via de groene stads
rand, heeft Red de Voorkempen
steeds gepleit voor een bunde
ling van het verkeer via onder
grondse tracés met geboorde
tunnels en zonder op of afrit

ten.
Jef Rombouts: ‘Dat is niet al

leen ons voorstel, maar ook dat
van alle gemeente en districts
besturen. Vandaag zien we dat
allerlei uitspraken worden ge
daan en strategieën uitgewerkt
die rechtstreeks te maken heb
ben met de A102. Deze reserva
tiestrook ligt echter zowel op
het grondgebied van de stad als
van de randgemeenten Schoten,
Wijnegem en Wommelgem.’

‘Op onze prioriteitenlijst staat

de realisatie van een noordelijk
stadsrandbos, waarvan de re
servatiestrook van de A102 als
enige resterende groene verbin
dingscorridor van essentieel
belang is. Alle infrastructuren
die van deze zone gebruik zou
den maken, dienen dus volledig
ondergronds met uitsluitend
geboorde tunnels uitgevoerd te
worden. Bij het maken van keu
zes moet rekening worden ge
houden met de leefbaarheid
van stad én rand.’

Volgens Red de Voor
kempen biedt een
versnelde aanleg van
de A102 geen oplossing
voor de mobiliteits
problemen. De milieu
beweging uit de groene
stadsrand pleit voor
een ondergrondse
aanleg zodat het noor
delijk stadsrandbos
niet in het gedrang
komt.

JAN AUMAN

Rand mengt zich in stedelijke
coalitiegesprekken

‘Versnelde aanleg A102 lost
mobiliteitsknoop niet op’

,, JEF ROMBOUTS
Red de Voorkempen

Aanleg van nieuwe
wegen mag
stadsrandbos niet in
het gedrang brengen

Op dit kaartje is goed te zien waar het stadsrandbos zich kan ontwikkelen en deels al bestaat.

De financiële consultatieron
de die Bart De Wever (NVA)
deze week organiseerde voor
de Antwerpse partijen, is afge
rond. De directeur van de fi
nanciële dienst gaf de voorbije
dagen een uiteenzetting over
de budgettaire ruimte die de
stad heeft bij ‘ongewijzigd’ be
leid. Zowel de Stadslijst van
SP.A en CD&V als Open VLD,
die allen deel uit maken van de

huidige bestuursploeg, onder
schreven de cijfers. Groen, die
de voorbije zes jaar in de oppo
sitie zat, verklaarde zich ook
akkoord. ‘De cijfers die De We
ver ons heeft bezorgd, hadden
wij ook al verzameld’, zegt

Meyrem Almaci, die de onder
handelingen voor Groen voert.
‘Wij hebben ons huiswerk ge
daan, ook al wekken sommigen
een andere indruk. Wij erken
nen dat de budgettaire ruimte
erg beperkt is bij ongewijzigd

beleid. Daarom hebben wij ook
een aantal voorstellen op tafel
gelegd die extra budgettaire
ruimte kunnen opleveren, zo
dat er geld vrijgemaakt kan
worden voor zaken die wij erg
belangrijk vinden, zoals de
overkapping van de ring en
woonbeleid.’

Groen stelt daarom voor om
het BAMtracé te schrappen,
een ingreep die de stadskas
tientallen miljoenen kan ople
veren. Toen de Vlaamse rege
ring besliste om de Lange
Wapper te begraven en de
Oosterweelverbinding via tun
nels aan te leggen, engageerde
de stad zich om een deel van
de meerkosten op zich te ne

men. Groen wil nu helemaal
van het BAMtracé af en kiest
voor het alternatieve Mecca
notracé van stRatengeneraal.
Dat alternatief is volgens
Groen niet alleen beter voor de
gezondheid van stad, het Mec
canotracé is volgens Groen ook
veel goedkoper dan de plannen
van de Vlaams regering. ‘We
hebben dat perfect becijferd.
Door het BAMtracé te schrap
pen, komt er voldoende ruimte
vrij om ook een deel van de
ring te overkappen. Het is nu
aan Bart De Wever om op onze
voorstellen te reageren.’ Bart
De Wever gaat nu een nota op
stellen die hij aan de andere
partijen zal voorleggen. ‘ (vdaa)

Financiële consultatieronde voor Antwerpse partijen afgerond,,MEYREM ALMACI
onderhandelaar Groen

Wij zijn van mening
dat er budgettaire
ruimte kan worden
gecreëerd door het
BAMtracé te
schrappen

ANTWERPEN 'Informa
teur' Bart De Wever heeft
gisteren delegaties van
Open VLD en de Stadslijst
ontvangen om over de
stadsfinanciën te spreken.
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MERKSEM Luc en Sheryl
Brabants baten samen de
Merksemse kinderopvang ‘Het
Engeltje’ uit. Het koppel heeft
zelf vier jonge kinderen, maar
neemt daar met plezier de
zorg voor andere kinderen bij.
Zelfs op oudejaarsavond hel
pen ze hun klanten graag uit
de nood. ‘Enkele jaren gele
den, bij de overgang van 2008
naar 2009, deden we dat een
eerste keer’, zegt Luc. ‘De
vraag werd gesteld door één
van de ouders, en aangezien
we zelf thuisbleven met de
kinderen, zagen we er geen
probleem in om er nog enkele
kinderen bij te nemen.’

Er volgde een tweede kindje
en de bal ging aan het rollen.
‘Uiteindelijk vingen we dat
jaar vijf kindjes op’, zegt She
ryl. Aangezien de kinderop
vang in 2010 verhuisde naar
een grotere locatie, kan het
koppel voor de overgang naar
2013 nog meer kleintjes op

vangen.
‘In totaal kunnen er 16 kind

jes overnachten’, zegt Luc.
‘Uiteindelijk maakt het voor
ons niet zo veel verschil of we
voor 4, 10 of 20 kindjes moe
ten zorgen.’

Driegangenmenu

Voor een overnachting, van
17 uur 's avonds tot 10 uur 's
morgens betalen de ouders
een vast bedrag van 60 euro.
Voor ieder extra uur komt
daar 5 euro bij. ‘Op nieuw

jaarsdag zouden we zelf ook
nog wel even op familiebezoek
willen gaan’, zegt Luc. De kin
deren zullen in ieder geval
niets te kort komen. Sheryl zal
een feestelijk driegangenmenu
bereiden met een soepje en
een nagerecht, en 's morgens
krijgen ze een ontbijt aangebo
den. Over een uitbreiding naar
andere feestdagen wil het kop
pel gerust nadenken. ‘Voor
Kerstmis is dat sowieso geen
optie’, beseft Luc. ‘Dat is nog
een traditioneel familiefeest,
waarop de kinderen aanwezig

moeten zijn.’
Voor oudejaarsavond ligt dat

volgens hem helemaal anders.
‘We hebben heel wat jonge ou
ders onder onze klanten, die
ervan genieten om nog eens
zonder de kinderen op stap te
kunnen gaan. Oudejaarsavond
is daarvoor de ideale gelegen
heid.’

Wie hoopt om zich even te
kunnen verlossen van zijn jon
ge tieners, heeft pech. ‘We zor
gen enkel voor de allerklein
sten’, zegt Sheryl. ‘Zes à zeven
jaar is voor ons echt de grens.’

Ouders die op oude
jaarsavond zonder
hun kinderen op stap
willen, kunnen dit
jaar terecht bij het
Merksemse kinder
dagverblijf ‘Het
Engeltje’. Op nieuw
jaarsdag kunnen ze er
hun nakomelingen
weer oppikken, al dan
niet in het gezelschap
van een kater.

KOEN DE BEUCKELEER

Crèche vangt kroost op van feestende ouders

Zonder kinderen
het nieuwe jaar in

Luc en Sheryl Brabants bouwen een
kinderfeestje op oudejaarsavond. Foto: dbw

WILRIJK

CocaCola
Wilrijk ontsnapt
aan ontslagen

Frisdrankgigant CocaCola
Enterprises schrapt meer dan
600 Europese banen. Dat
maakte de woordvoerster van
de bottelarij donderdag be
kend. In België worden 64 ba
nen bedreigd, onder meer
omdat de boekhouding van
het bedrijf naar Bulgarije ver
huist. Het nieuws zorgde voor
ongerustheid in het Wilrijkse
filiaal, dat met 500 werkne
mers één van de grootste Bel
gische afdelingen is. In de na
middag kwam echter het goe
de nieuws dat de Antwerpse
vestiging voorlopig ontsnapt
aan banenverlies. Vooral de
vestiging in Anderlecht wordt
zwaar getroffen. CocaCola
stelt in ons land 2.500 men
sen tewerk. (dbw)

ANTWERPEN

Antwerpse
rechtbank wint
Europese prijs

De Antwerpse rechtbank
heeft de prestigieuze Europe
an Cristal Scales of Justice
Price in de wacht gesleept,
een prijs van de Europese
Raad en Commissie waarbij
onder meer rekening wordt
gehouden met efficiëntie en
innovatie van de deelnemen
de rechtbanken. Rechter
Greet Nuyens ging gisteren in
het Litouwse Vilnius met de
grootste onderscheiding aan
de haal dankzij een vernieu
wend project dat de burgerlij
ke onderzoeken door deskun
digen moet versnellen. (mas)

MORTSEL

CD&V achter
voorstel tot
goedkoper
parkeren

CD&V Mortsel laat weten
dat het achter de maatregel
staat om de ondergrondse
parkeergarage aan het Stads
plein goedkoper te maken op
woensdagvoormiddag en za
terdagnamiddag. ‘Het idee
komt eigenlijk van ons’, zegt
CD&Vvoorzitter Patrick Ha
pers. ‘Schepen Dehaen
(NVA) heeft het wellicht
overgenomen.’ (dbw)

BERCHEM

Voorbijgangers
geven leegstaand
pand een toekomst

In de Statie en Driekonin
genstraat wachten heel wat
panden op een nieuwe be
stemming. Om de aandacht
op deze gebouwen te vesti
gen, bedacht de stad Antwer
pen een ludieke actie. Op een
grote sticker in de Statie
straat 32 kunnen voorbijgan
gers laten weten wat zij graag
in de lege winkel zouden zien.
(dbw)

DEURNE Het is nu offici
eel: NVA, CD&V en Open
VLD besturen straks sa
men het district. Peter
Wouters (NVA) wordt
districtsburgemeester.

Ook de samenstelling van
het schepencollege lijkt, hoe
wel niet formeel beklonken,
vast te liggen. Naast Peter
Wouters (45), handelsreizi
ger van beroep, zullen voor
NVA wellicht de jonge Elke
Brydenbach (31) en Tjerk Se
keris (48), de man die van de
strijd tegen de vermortselise
ring van Deurne zijn verkie
zingsthema maakte, hun op
wachting maken.

Bij de andere coalitiepart
ners is het duidelijk dat Ari
ane Van Dooren (CD&V) en
de pas uit het ziekenhuis
ontslagen, maar nog van zwa

re kankeroperaties herstel
lende Marleen De Backer
(Open VLD), opnieuw sche
pen zullen worden. De drie
partijen hebben een krappe
meerderheid: 15 op 29 zetels.

‘Bij het vergelijken van onze
programma's leken die wel
blauwdrukken van elkaar’,
verklaart Peter Wouters de
snelheid waarmee de Deur
nese bestuursploeg tot stand
kwam. Mobiliteit, meer
steun voor het verenigingsle
ven en meer veiligheid wor
den de speerpunten van het
beleidsprogramma. We wil
len ook een frisser straat
beeld en de strijd tegen de
verloedering opvoeren.’

SP.A, sinds 1933 in het be
stuur van Deurne, krijgt een
oppositiekuur voorgescho
teld en is daar niet blij mee.
‘Niet alle fracties in de dis

trictsraad werden uitgeno
digd voor een verkennend
gesprek. Dat is niet goed
voor de toekomst van ons
district’, aldus Wendy Van
Dorst (SP.A) in een zure re
actie.

‘Wij hebben er geen mo
ment aan getwijfeld dat
NVA Deurne als grootste
partij eerst aan zet moest ko
men, maar het buitenspel
zetten van het progressieve
kartel getuigt van weinig res
pect voor de kiezer. De stem
van meer dan 25.000 Deur
nese kiezers werd niet ge
hoord’, treedt Walter Ver
bruggen (Groen) haar bij.

Peter Wouters verdedigt
zich. ‘Ik voel me geen infor
mateur. Dit is maar Deurne.
Een belangrijk district, maar
ook weer niet te vergelijken
met een stad of een land. Ik

ben gewoon eerst afgestapt
op de partijen waarvan ik
aanvoelde dat ze het dichtst
bij ons aanleunen. Meer
moet je daar niet achter zoe
ken.’ (jaa)

Peter Wouters (NVA) wordt nieuwe districtsburgemeester

Peter Wouters samen met
Fatima El Farisi, een van de
verkozen raadsleden voor
NVA. Foto: if
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